
 

 

Skolebestyrelsesmøde – Sønderskov-Skolen 

 

Dato: 21-05-2024 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær, Fikret Abadzija, 

Anne Kastrup Pind, Laila Abdu Al Qader, Claus Bo Højgaard, Jane Dollerup 

Rasmussen, Susan Kamstrup, Joudi Alsheikh, Layla Burmeister Al-Swaily, Ulla 

Lassen og Birgit Dyngby 

Fraværende: Susan Kamstrup, Claus Bo Højgaard, Ulla Lassen, Joudi Alsheikh, Layla B. Al-

Swaily, Laila Abdu Al Qader 

Sted: Lokale 21 kl. 17.00-19.00 

 

 

  

Referent: Birgit Dyngby 

 

1) Bordet rundt. Nyt fra elevråd, medarbejdere og ledelse (17.00-17.20) 

 

Husk kort orientering om suppleantvalget v. Jeppe 

 

Referat: Suppleantvalget er afsluttet og snart vil Christian Stockholm og Bo Thørring Culmbach  

indgå i skolebestyrelsen. 

 

Medarbejdere: Jane fortæller omkring de igangværende læringsberetninger, hvor alle 

lærerene pt. laver disse i små grupper. Dette er en meget givtig periode for alle. Løfter 

viden mellem personalet. 

 

Ledelse:  
- Fin sidste skoledag blev afviklet, vellykket dag både på skolen og på Ringriderpladsen. 

- Vellykkede Jubilæumskoncerter for Spillelyst/Harmoniorkester.  
- Lærer-nyansættelser til næste skoleår. Helle Keller Lund, Jette Janot og Lisa Marie Ernst.  

- Pt. mangler vi stadig en ansættelse til mellemtrinnet, denne stilling er stadig slået op.  

- Der er forsat en stilling lagt op, hvor skolen søger en afdelingsleder. 

 

2) 

 

Økonomistatus v. Ulla 

 

Udsættes til næste møde  

 

  

3) K-forældre-folder 1.udkast v. Anne (se bilag) 

Referat: Anne gennemgår guiden/udkastet – hvor der opfordres til at vi på skolen gennemgår 

denne og melder tilbage til bestyrelsen.  

Hvor vi ved næste møde gennemgår skole/hjemsamarbejde-princippet og ser om der er 

noget der hænger sammen/kan bruges i sammenhæng med hinanden. 



 

 

 

 

Mvh. Jeppe og Birgit 

 

4) Status omkring LEAPS v. Birgit 

Referat: 
- Der har været virksomhedsmatch mellem skolens teams og virksomheder, hvor næste års 

projekter blev begyndt drøftet.  

- Der er ofte besøg udefra fra interesserede, også fra udlandet. Ligeså viser fagblade 

interesse. 
- Flere forældre viser synlig interesse for vores profil, dette har de sidste to år været en 

markant stigende tendens 

 

5) 

 

Skolens profil/profiler v. Jeppe og Birgit 

Referat: 

 

Skolen har en LEAPS -og en UNESCO-profil (verdensmålsskole).  Dette er vigtigt for 

skolen. Hvor LEAPS har en klar hovedvægt, hvor der ofte er knyttet verdensmål på 

mange projekter. LEAPS er noget skolen er – ikke noget skolen gør. 

 

Der blev ved mødet drøftet om en Red Barnet Ambassadør-skole kunne have relevans. 

Men der skal pt. ikke knyttes flere profiler an. 

Skolen bruger meget Red Barnet materialer, både i projekter og trivselsforløb. 

 

 

6.) Evt.   (herunder tak for indsatsen til cykelkampagnen :) 

Referat: Næste møde: 
- Trivselsmåling  
- Budgetgennemgang 

- Sommerafslutning for skolebestyrelsen 

 


